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Če bi me v letu 2020 vprašali, kaj pomeni razvoj umetne 
inteligence za marketing in trženje, bi verjetno brez 
pretirane vneme odgovoril, da prinaša veliko pozitivnih 
učinkov. Odgovoril bi, da umetno inteligenco uporab-
ljamo za avtomatizacijo procesov pri upravljanju oglas-
nih akcij, obdelavo podatkov o digitalnih stikih s ciljem 
personaliziranega in ciljanega trženja, napovedovanje 
odzivov ciljnih skupin ter avtomatizacijo ponavljajočih 
se nalog, kar prihrani čas in omogoča, da se lahko pos-
vetimo bolj kreativnim procesom. Omenil bi, da je ume-
tna inteligenca v delu oglaševalske infrastrukture naš 
zvesti pomočnik ter da jo na področju marketinga in 
oglaševanja raziskujemo. Tega, da nam je že pred leti 
pomagala do ene od nagrad na področju trženjske 
učinkovitosti, verjetno ne bi niti omenil.

Danes odgovor glede uporabne vrednosti umetne in-
teligence še vedno drži. Umetna inteligenca se na 

področju oglaševanja uporablja že dolgo, ven-
dar podatki v zakulisju te industrije niso bili 

privlačni za množice. Danes je drugače. 
OpenAI je s preprostim in posrečenim upo-

rabniškim vmesnikom v kombinaciji z veli-
kimi jezikovnimi modeli (LLM) množicam 
nazorno pokazal, kaj umetna inteligenca 
zmore. Prižgal je vžigalno vrvico, ki je ni 

več mogoče ugasniti. Podobno kot je »so-
cial« obstajal mnogo pred Facebookom, ga 

je ta platforma razplamtela v novi obliki, in 
podobno kot je »blockchain« obstajal pred 

letom 2017, je cena bitcoina to tehnolo-
gijo ponesla med množice.

TRDNO VERJAMEM, DA BO 
UMETNA INTELIGENCA 
NA DOLGI ROK ČLOVEKU 
PRINESLA VELIKO VEČ 
DOBREGA KOT SLABEGA, SAJ 
NAM LAHKO POMAGA DOSEČI 
VELIKE PREMIKE 
IN IZBOLJŠATI 
KAKOVOST 
ŽIVLJENJA 
ZA VSE.

SMO NA PRAGU NOVE 
TEHNOLOŠKE REVOLUCIJE, 
KI BO DOSEGLA VEČJE 
RAZSEŽNOSTI KOT 
INDUSTRIJSKA REVOLUCIJA 
SREDI 18. STOLETJA, KI JE 
TEMELJITO PREOBLIKOVALA 
NAČIN ŽIVLJENJA IN DELA 
TER DVIGNILA STANDARD 
BIVANJA ČLOVEŠTVA.

Smo na pragu nove tehnološke revolucije, ki bo dosegla 
večje razsežnosti kot industrijska revolucija sredi 18. 
stoletja, ki je temeljito preoblikovala način življenja in 
dela ter dvignila standard bivanja človeštva.

Imamo to srečo, da lahko v prvi vrsti spremljamo enega 
največjih tehnoloških razvojev v človeški zgodovini. 
Tekma, v kateri največje tehnološke družbe iz svojih 
globokih skladišč na ogled postavijo vse svoje arzena-
le, se je že začela.

Napredka ne moremo ustaviti. Etične debate so kot 
skale v reki. Reka teče mimo njih. Umetna inteligenca 
se razvija veliko hitreje kot katera koli prejšnja tehnolo-
gija in najverjetneje bo singularnost med nami, preden 
bodo države ali vladne organizacije na tem področju 
uspele uvesti učinkovite regulatorne politike. 

Pred nami je čas, ko moramo naložbe usmeriti v intenzi-
ven razvoj in poskušati tehnologije predvsem izboljšati, 
saj je to edini način, da bomo sprejemali manj potenci-
alno slabih odločitev, ki bi lahko negativno vplivale na 
naša življenja in vse, kar je povezano s tem. Tehnologija 
nam bo pomagala pri reševanju zapletenih, nejasnih 
problemov, saj bo imela sposobnosti, da bo videla po-
vezave in rešitve za težke večdisciplinarne izzive.

Popolnoma se strinjam, da se pri integraciji umetne in-
teligence v družbo lahko pojavijo napake. Vendar je iz-
jemno pomembno, da se zavedamo njenega dolgoroč-
nega potenciala v naših življenjih in delamo tudi za 
dobro naslednjih generacij. Trdno verjamem, da bo 
umetna inteligenca na dolgi rok človeku prinesla veliko 
več dobrega kot slabega, saj nam lahko pomaga doseči 
velike premike in izboljšati kakovost življenja za vse. 
Zato sprejmimo nove tehnologije z zaupanjem in jim 
dovolimo, da nam pomagajo reševati največje izzive, s 
katerimi se kot družba soočamo.

Za konec. Razprave o tem, ali bo singularnost izpodrini-
la človeka, so smešne. Če bo umetna inteligenca res 
tako inteligentna, bo zagotovo vedela, da je vesolje og-
romno, in se bo odpravila na kakšen drug planet, kjer 
bo lahko počela, kar ji bo volja. Kateri pametni stroj bi 
se na kosu zemlje, posejane z organskim materialom, 
stiskal z devetimi milijardami bitij iz mesa in krvi? 
Čemu? Ko pa robotom tam zunaj uspe pripraviti pogoje, 
kjer bomo ljudje lahko živeli, pa bomo seveda veseli po-
vabila na obisk. 

SMO NA PRAGU NOVE 
TEHNOLOŠKE REVOLUCIJE
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